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Abstract (en)
In this needle with an opening eye, intended to be used in the lacing stage of the three-dimensional weaving of a composite- reinforcement element,
for driving out rigid rods and replacing them with loops of yarn, comprising an axial blind hole at its end adjacent to the eye, the bottom of the said
hole (13) is open and connected to the outside by a channel (14) oblique relative to the axis of the shaft of the needle (8) and opening out laterally
by way of an orifice (15) in the vicinity of the eye (12), between the latter and the end of the shaft. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dans cette aiguille à chas ouvrant destinée à être utilisée dans la phase de laçage du tissage tridimensionnel d'un élément d'armature composite,
pour chasser des tiges rigides et les remplacer par des boucles de fil, comportant un trou borgne axial à son extrémité voisine du chas, le fond dudit
trou ( 13) est ouvert et relié à l'extérieur par un canal (14) oblique par rapport à l'axe du fût de l'aiguille (8) et débouchant latéralement par un orifice
( 15) au voisinage du chas ( 12), entre celui-ci et l'extrémité du fût.
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